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Zápisnica 

14.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v piatok 29. novembra  2024  so začiatkom o 17.00 hod.  

 

Starostka Ľudmila Ďurčáková obce Bánovce nad Ondavou v súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej 

len ,,OZ“ ) v Bánovciach nad Ondavou, ktoré sa uskutočnilo vo štvrtok 29. 11 2024, v kancelárii starostky 

na Obecnom úrade, Bánovce nad Ondavou 191.  

Prítomní:  

Starostka obce: Ľudmila Ďurčáková 

Poslanci: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    

Tomáš, Čuhaničová  Mária 

Kontrolórka obce: Mgr. Jana Paľová 

Zamestnanec obce: Bc. Ingrid Maďarová, Mgr. Beáta Baková 

Neprítomní ( menovite) : Maťaš Ladislav – ospravedlnil sa 

Starostka obce skonštatovala, že z celkového počtu poslancov OZ 7 je prítomných 6 poslancov OZ, takže 

v zmysle § 12 odst. 7 zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 

  

Začiatok zasadnutia: 17:09 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce. V úvode privítala prítomných poslancov a kontrolórku obce 

a v krátkosti ich oboznámila s programom OZ. Zároveň skonštatovala, že OZ je uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice 

 

Za  zapisovateľku poverujem: Mgr. Paľovú Janu 

 

Za overovateľov zápisnice poverujem : Janindu Tomáša, Geročovú  Ľudmilu 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Radovan,  Janinda Tomáš,    

        Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  100 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 
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Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje:  Zapisovateľku Paľovú Janu a  za overovateľov zápisnice Janindu Tomáša, Geročovú  

Ľudmilu. 

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ  

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a zároveň navrhuje zmenu 

v bode 11. V tomto bode navrhuje prejednať Zámer nájmu majetku obce ( pozemky pod autobusovými 

zástavkami. Pôvodný bod a to Nájomná zmluva so Združením obcí mikroregiónu Poondavie bude 

prejednaná na budúcom OZ. 

 

PROGRAM 

 

1.  Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  

3.  Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

5.  Správy z kontrol hlavného kontrolóra ( Plnenie daní a oboznámenie sa so smernicami) 

6.  Schválenie Plánu kontrol hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

7.  Organizačný poriadok   

8.  Rozpočtové opatrenie č. 8 na vedomie OZ ( účelové prostriedky) 

9.  Rozpočtové opatrenie č. 9 na schválenie OZ  

10.Rozpočtové opatrenie č. 10 na vedomie OZ ( účelové prostriedky) 

11. Zámer  nájmu majetku obce ( pozemky pod autobusovými zástavkami) 

12. Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Bánovce nad Ondavou 

13. Návrh VZN o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na území obce Bánovce  

      nad  Ondavou 

14. Návrh VZN o ustanovení podmienok poskytovania dotácii z rozpočtu obce Bánovce nad  

      Ondavou 

15. Návrh VZN o určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom zariadení obce Bánovce  

      nad Ondavou 

16. Žiadosť o opravu cestnej komunikácie 

17. Rôzne -  informácie o stave  projektov 

                 - informácie o príprave VZN o odpadoch 

18. Diskusia  

19. Z á v e r 

 

 Starostka prečítala  program zasadnutia OZ. O zmene v bode 11. v návrhu programu dala hlasovať.  

 

Návrh  

Uznesenie číslo  101 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Program zasadnutia obecného zastupiteľstva tak ako bol pozmenený. 

Hlasovanie:   
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Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,       

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

                                  

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ.  

 

Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo  12. septembra 2024, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla 91-

99. Kontrolu plnenia predniesla starostka Ľudmila Ďurčáková. Konštatovala, že uznesenia 

z predchádzajúceho  zasadnutia sú splnené.  

 

Návrh na: 

Uznesenie číslo  102 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: kontrolu plnenia uznesení  č.91  až 99 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, ktoré 

sa konalo dňa  12. septembra  2024. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 

    

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,    

         Čuhaničová Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

5. Správy z kontrol hlavného kontrolóra  

                                                                                                                               

Predkladá: Mgr. Jana Paľová 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila v zmysle §18f, ods. 1, záznamy z vykonaných kontrol 

a)  Záznam z kontroly plnenia miestnych daní k 9/2024  ( viď príloha č. 1. k zápisnici). Výsledkom bolo 

zistenie, že obec dopláca  k 9/2024 za vývoz TKO už viac ako 5 000€. Kontrolór odporúča navýšenie 

poplatku za TKO na 1 osobu od 1.1.2025, nakoľko obec je iba sprostredkovateľom vývozu ( zberu) 

odpadu. Obec by nemala doplácať za tuto službu za občanov obce. Vyššie uvedenú sumu, by tak obec 

vedela použiť napr. na kultúrnu akciu v obci, alebo spoluúčasť do projektu, alebo doplniť výpadok 

podielových dani... a iné. 

 

b) Záznam  s oboznámením sa so smernicami obce ( viď príloha č. 2  k zápisnici) 

 Výsledkom bolo zistenie, že takmer všetky predložené smernice sú aktuálne – s odporúčaním aktualizácie 

Rokovacieho poriadku. Obec dodržiava §11, ods. 4, písm. a), k), ale aj §13, ods. 4, písm. d) Zákona č.  

369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

 

p. Geročová požiadala kontrolórku o článok do Obecných novín ohľadom zistení doplácanie za TKO 
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Návrh na: 

Uznesenie číslo  103 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

  

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Berie na vedomie: Záznam z kontroly plnenia miestnych daní k 9/2024   a Záznam  s oboznámením sa so 

smernicami obce 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan, Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

6. Schválenie Plánu kontrol hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

 

Predkladá: hlavná kontrolórka 

 

Hlavná kontrolórka v zmysle §18f, ods. b) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších 

zmien a doplnkov, predniesla Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 v Obci 

Bánovce nad Ondavou ( viď príloha č. 3 k zápisnici) 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  104 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 v obci Bánovce nad Ondavou. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

        Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

7.  Organizačný poriadok   

 

Predkladá: starostka obce 

 

Starostka obce predložila Organizačný poriadok, ktorý upravila JUDr. Jurčová. Zmena nastala v úprave 

pracovného úväzku  vedúcej stravovne  a zahrnula sa do poriadku pracovná pozícia upratovačky na ½ 

úväzok.  

V zmysle §13, odst. 4, písm d) Zákona č.  369/1990 Zb. Zákon o obecnom zriadení Organizačný poriadok 

vydáva starosta obce, preto o vyššie spomínaných zmenách v tomto poriadku, starostka oboznamuje OZ. 

Návrh na 
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Uznesenie číslo  105 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie: Organizačný poriadok, ktorý je účinný od 1.9.2024 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

          

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 8 na vedomie OZ ( účelové prostriedky) 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 

 

Zmeny rozpočtu, boli predložené v prehľadnej tabuľke ( viď. príloha č. 4 k zápisnici ) a týkajú sa zapojenia 

cudzích prostriedkov ( zo štátneho rozpočtu – Energodotácia a stravné pre deti SJ).  

 

 Návrh na 

 

Uznesenie číslo  106 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

 

Berie na vedomie: Rozpočtové opatrenie č. 8 

   

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

          

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

9.  Rozpočtové opatrenie č. 9 na schválenie OZ 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 
 

Rozpočt. opatrením uskutočneným v súlade s § 14 ods. 2 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočt. pravidlách územnej 

samospr. sa upravujú príjmy bežného rozpočtu na čiastočné vykrytie výdavkov najmä na projektovú 

  

dokumentáciu autobusových zastávok v obci ("prvá", "pri kine" a "tretia") v sume 2 094€,  Výnos dane z príjmov 

je upravený navýšením o 2 305 Eur na základe júnovej daňovej prognózy MF SR, ako aj príjmov ŠJ.  

Vo výdavkovej časti ide hlavne o úpravu položky na Bánovský Čurbes, materiál na odvodnenie budovy 

kultúrneho domu ( KLUBU), vývoz komunálneho odpadu a veľkoobjemových kontajnerov a výdavky ŠJ. 
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Ostatné úpravy boli vykonané presunmi medzi položkami v rámci skupiny funkčnej klasifikácie, alebo 

medzi jednotlivými skupinami funkčnej klasifikácie. Navýšenie výdavkov v kapitálovom rozpočte na 

projektovú dokumentáciu Obecný dom bolo kryté prebytkom vlastných príjmov bežného rozpočtu ( kód 

zdroja 41).  

Zmeny rozpočtu boli predložené poslancom OZ v prehľadnej tabuľke (viď príloha č. 5 k zápisnici) 
 

 

Diskusia:. Poslanci si vypočuli podrobné vysvetlenie a nemali žiadne otázky. 

 

 Návrh 

 

Uznesenie číslo  107 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Rozpočtové opatrenie č. 9 k 30. 9. 2024 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

10. Rozpočtové opatrenie č. 10 na vedomie OZ ( účelové prostriedky) 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková 

 

Rozpočtové opatrenie sa týka dotácie na Pasportizáciu cintorína vo výške 2 000€, dotáciu súvisiacu 

s výpadkom príjmov v sume 4 839€, nenormatívne prostriedky na MŠ v sume 1 201€ a granty na sociálne 

služby 100€. Zmeny rozpočtu, boli predložené v prehľadnej tabuľke  (viď príloha č. 6 k zápisnici) 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  108 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie:  Rozpočtové opatrenie č. 10  

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-    
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11. Zámer  nájmu majetku obce ( pozemky pod autobusovými zástavkami) 

 

Predkladá:  starostka obce  

 

Združenie obcí mikroregiónu Poondavie  bude pre obec Bánovce nad Ondavou realizovať 3. autobusové 

zastávky. Tejto realizácii však musí predchádzať schválenie Zámeru nájmu pozemkov ( viď príloha č. 7 

k zápisnici), na ktorých sa jednotlivé sa zastávky budú  rekonštruovať.  

Starostka vysvetlila: Prvá zastávka sa vymení a urobí sa nový podklad ( rekonštrukcia). 2. zastávka bude 

nová väčšia ( pri ,,Kine“) a 3. zastávka, bude tiež nová a osadená pred domom č. 168. Starostka informovala: 

Obec uhradila mimoriadny členský príspevok, ktorý je v cene projektovej dokumentácie 33 400€. 

Spoluúčasť je v sume 2 780€, za dokumentáciu sa nám finančné prostriedky vrátia. 10 rokov budú zástavky 

vo vlastníctve Mikroregiónu,  pričom obec bude  platiť za ich nájom 3 € a po 10 rokoch, prejdú do vlastníctva 

obce.  

 

Návrh 

Uznesenie číslo  109 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bánovce nad Ondavou v súlade s ustanovením § 11 odsek (4) písmeno a) zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, v súlade s ustanovením § 9aa odsek 

(2) písmeno e) a ďalšími ustanoveniami zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a v súlade s ustanoveniami Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bánovce nad 

Ondavou 

 

a) schvaľuje zámer nájmu majetku obce presne vymedzeného v písmene b) tohto uznesenia z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa; 

 

b)rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov obecného zastupiteľstva, že nájom majetku obce, 

ktorého je obec Bánovce nad Ondavou výlučným vlastníkom vo výške 1/1 podielu, nachádzajúceho sa 

v okrese: Michalovce, v obci: Bánovce nad Ondavou, v katastrálnom území: Bánovce nad Ondavou, 

evidovaného Okresným úradom Michalovce, katastrálny odbor, na , LV č. 1027 pozemok parcely registra 

„C“ KN č.p. 533 o výmere 3 223 m2 do prenájmu časť 5,72 m2 , druh pozemku zastavaná plocha KN č.p 221 

o výmere 9 848 m2 do prenájmu časť 11,44 m2 , druh pozemku zastavaná plocha KN č. 1438 o výmere 3 665 

m2 do prenájmu časť 7,4m2, druh pozemku zastavaná plocha 

 

 v prospech: Združenia obci Mikroregiónu Poondavie  

 

za nájomné: 1 €/ks, v celkovej výške nájomného: 3€ (slovom: tri eur), čo je z dôvodu v súlade 

s ustanoveniami Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bánovce nad Ondavou nižšie nájomné 

ako je hodnota nájomného zistená na základe preukázateľného porovnania s obdobným nájmom alebo inou 

verejne dostupnou ponukou na nájom obdobnej veci, 

 

 je dôvodom hodným osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, že  Mikroregión Poondavie v rámci projektu 

,,Autobusové zastávky v Mikroregoóne Poondavie zrekonštruuje a osadí zastávky v obci Bánovce nad 

Ondavou a tieto budú slúžiť občanom obce. Po desiatich rokoch prejdú tieto zastávky do vlastníctva 

obce. 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     
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12. Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Bánovce nad Ondavou 

 

Predkladá:  starostka obce  

 

K zmene vo VZN dochádza po viac ako 10-tich rokoch. Vzhľadom na ťažkú finančnú situáciu 

v samosprávach, sme boli aj mi nútení navýšiť poplatky v tomto VZN ( viď príloha č. 8 k zápisnici). 

Navrhujeme nasledovné zmeny:   

• pozemky z 0,25% na 0,35%  ( výnimka stavebné pozemky z 0,25% na 1,25%)  

• stavby na bývanie a drobné stavby  z 0,033€ na 0,05€  ( podlažia z 0,03€ na 0,05€) 

• poplatok za psa z 3,50€ na 5€ 

• zľavy pre občanov ZŤP ostávajú nezmenené  

• za predajné automaty 150€/1 ks/1 rok 

• za nevýherné hracie prístroje 100€/ 1ks/1rok 

• elektrárne zvýšenie na 1,50% 

 

 Návrh 

 

Uznesenie číslo  110 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Bánovce nad Ondavou, ktorý bude účinný 

o 1.1.2025 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

13. Návrh VZN o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na území obce Bánovce 

nad  Ondavou 

 

Predkladá:  starostka obce  

 

Predložený návrh je z dôvodu navýšenia cien za poskytované služby na pohrebisku. ( viď príloha č. 9 

k zápisnici). Za prenájom obradnej siene 30€ ( do dvoch dní -  za každý ďalší deň 10€). Ak bude potrebné 

iba  uloženie nebohého do chladničky, tak z 5€ na 10€ ( bez zapínania chladničky). 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  111 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 
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Schvaľuje: Návrh VZN o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na území obce Bánovce 

nad  Ondavou 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

14. Návrh VZN o ustanovení podmienok poskytovania dotácii z rozpočtu obce Bánovce nad 

Ondavou 

Predkladá:  starostka obce  

 

V predloženom návrh ide hlavne o zmenu v tom, že každá poskytnutá dotácia z rozpočtu obce nad 500€, 

musí byť schválená  uznesením OZ. Súčasťou uznesenia musia byť špecifikované oprávnené a neoprávnené 

výdavky na ktoré môže resp. nemôže byť použitá schválená dotácia.  

Vo vyššie uvedenom Návrhu VZN JUDr. Jurčová zosúladila nariadenie s aktuálnymi právnymi predpismi ( 

viď príloha č. 10 k zápisnici).  

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  112 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Návrh VZN o ustanovení podmienok poskytovania dotácii z rozpočtu obce Bánovce nad 

Ondavou 
 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

15. Návrh VZN o určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom zariadení obce Bánovce 

nad Ondavou 

Predkladá:  starostka obce  

 

V Návrhu VZN ( viď príloha č. 11 k zápisnici), ide hlavne o navýšenie príspevku za MŠ z 5€ na 10€. 

Ďalšia zmena sa týka podmienky pre odpustenie mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov MŠ 

za kalendárny mesiac. Toto odpustenie mesačného príspevku prichádza v úvahu len vtedy ak je prerušená 

dochádzka dieťaťa, počas celého kalendárneho mesiaca. 
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Návrh 

 

Uznesenie číslo  113 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje: Návrh VZN o určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom zariadení obce Bánovce 

nad Ondavou 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

16. Žiadosť o opravu cestnej komunikácie 

Predkladá:  starostka obce  

 

Dňa 26.9.2024 bola na Obecný úrad v Bánovciach doručená žiadosť od p. Pavla Maťaša o opravu cestnej 

komunikácie ( viď príloha č. 12 k zápisnici). 

Starostka oslovila poslancov, aby navrhli spôsob opravy, ktorý čo najmenej zaťaží obecný rozpočet ( nižšie 

podielové dane). Taktiež predniesla návrh, že jedným z riešení, by mohla byť svojpomocná oprava za 

účasti poslancov s použitím asfaltu, ktorý sa predáva vo vreciach, alebo zaliatím betónu. Avšak, tieto 

opravy by bolo, aj kvôli počasiu,  možné vyriešiť až v jari.  

 

Diskusia: Jeden z poslancov navrhol osloviť firmu, ktorá momentálne robí hlavnú cestu v obci, aby tam 

dali momentálne vyfrézovaný asfalt. Ostatní poslanci tento návrh neschválili, nakoľko by to podľa nich 

nemalo želaný efekt. 

 

Návrh 

 

Uznesenie číslo  114 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  29. novembra 2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

Berie na vedomie: Žiadosť o opravu cestnej komunikácie 

 

Hlasovanie:   

Za:   Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,  Janinda Tomáš,  

         Čuhaničová  Mária 

 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     
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17. Rôzne  

1. Informácie o stave  projektov:  

a) Projekt ,,Stočok“ – minulý rok bola schválená projektová dokumentácia  Ing.  Dankaninovej  cez miestnu akčnú 

skupinu. Avšak na základe informácii od projektového manažéra MAS-ky ( p. Stolárik), zmenou vo výzve, nie je 

už možné tento projekt použiť. Podľa jeho slov, tento projekt môžeme nahradiť iným projektom a to na opravu 

chodníkov.  Ide o chodník od č. domu 213, ku kostolu a k p. Papcunovej. Chodník by sa mal rozobrať na šírku 

80cm, spevniť sa a stará dlažba poukladať naspäť.  

b) Projekt Vybavenie kompostoviska, traktorom, návesom a lopatou. Projekt je schválený a ukončený aj 

papierovo. Na obci prebehla v minulý týždeň už aj kontrola tohto projektu. 

c) Obecný klub – v uplynulých týždňoch bol vykonaný odvod dažďovej vody mimo žumpu. P. Hoľan vykopal 

trativod o rozmeroch 2m x 2m x 1m po oboch stranách Obecného klubu. Zavezené je to kameňom a dúfame, že 

realizované opatrenia ocenia aj dotknutý občania. 

d) Pasportizácia cintorína – z rezervy predsedu vlády SR, boli uvoľnené finančné prostriedky na vytvorenie 

virtuálneho cintorína v sume 2 360,96€. Súčasťou by mala byť aj informačná tabuľa s QR kódmi o umiestnení 

hrobového miesta. 

e) Informácia o plánovanom úvere na chodníky v roku 2025 .......  starostka informovala poslancov OZ, že už na 

spomínaný projekt týkajúci sa opravy chodníkov ( pism. a), tohto bodu), bude obec potrebovať úver, nakoľko jeho 

realizácia nie je možná iba z obecného rozpočtu. Predbežnú výšku úveru plánuje rozpočtovať v návrhu viacročného 

rozpočtu na roky 2025 – 2027.  Schválenie konkrétnej výšky úveru bude budúci rok na zasadnutí OZ uznesením, 

keď budeme vedieť názov projektu, výšku úveru, ktorá je potrebná a pod. Starostka ďalej podotkla, že bez použitia 

Rezervného fondu to pravdepodobne tiež nepôjde, takže aj táto skutočnosť bude v predpokladanej výške súčasťou 

návrhu rozpočtu. 

2. Informácie o príprave VZN o odpadoch 

Od roku 2025 mal byť poplatok za odvoz a zneškodnenie odpadu v sume  111,60€/tona (plánovaná 

mechanicko-biologická úprava). Namiesto tohto poplatku bude  po novom vo Fa položka za Zneškodnenie 

odpadu v sume 59€. Momentálne ešte nevieme presné výšky poplatkov od firmy FURA s.r.o. Zvýšením 

DPH v budúcom roku sa ceny za služby samozrejme navýšia taktiež. V pripravovanom návrhu rozpočtu 

na budúce obdobia máme rozpočtovaný vývoz odpadu veľkokapacitným kontajnerom zatiaľ iba 1 x ročne, 

čo je málo, takže bude potrebné túto položku počas roka navýšiť.  

 

Mesačná faktúra na obec je na 10 ton. 

 

Od nového roka bude obmedzený počet kuka nádob: 

od 1až 4osoby v domácnosti – 1 kuka nádoba 

od 5 až 8osôb v domácnosti budú mať 2 kuka nádoby 110l, alebo 1 nádobu 240l 

 

Poplatok za TKO bude musieť byť vyplatený do 31.3. kalendárneho roka, s tým, že  občania dostanú 

nálepku a od apríla sa budú brať len tie nádoby, ktoré budú mať nálepky. To by malo zabezpečiť príjem 

do obecnej pokladne na služby súvisiace so zberom odpadu na celý rok  dopredu.    

K dispozície budú aj vrecia, ktoré sa budú predávať v cene vývozu jednej nádoby. 

Prílohou č. 13 k zápisnici,  k danej téme je Bilancia príjmov a výdavkov v oblasti Nakladanie s odpadmi, 

kde môžu poslanci OZ vidieť, ako obec doteraz dofinancovavala vývoz odpadu za občanov. Takáto 

situácia už nie je naďalej možná.  

 

Momentálne je poplatok za TKO na 1 osobu vo výške 13/rok. 
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Diskusia: Starostka požiadala poslancov, aby sa k tejto téme vyjadrili a predbežné vyslovili názor, či sú 

za zvyšovanie poplatku a ak áno, akú výšku poplatku za TKO na 1 osobu by navrhovali. Povedala, že to 

nerobí rada, je to nepopulárne riešenie, ale vzhľadom na výšku podielových daní, zvyšovania ceny služieb 

za odpad, nevidí inú možnú cestu. Ďalej informovala, že si zisťovala koľko platia občania v okolitých 

obciach za odvoz TKO a zistila, že v obci Bánovce nad Ondavou  máme v okolí už niekoľko rokov 

najnižšie poplatky. Žiaľ momentálna situácia nám už nedovolí byť na tejto dolnej hranici v regióne. 

Starostka navrhla zvýšiť poplatok  na 18€. Pracovníčka obce predložila poslancom OZ analýzu  minulých 

rokov o doplatkoch obce za TKO za občanov a po predložení čiastky, ktorú obec dopláca, poslanci 

vyjadrili svoj názor, že budú naklonený aj poplatku vo  výške 20€. Návrh zmeny VZN, bude OZ 

schvaľovať na najbližšom zastupiteľstve, aby nové VZN bolo účinné od 1.1.2025. 

 

 

18. Diskusia:  

 

Poslanci sa diskutovali a vyjadrovali sa k jednotlivým bodom priebežne. 

 

19. Záver:  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starostka, poďakovala všetkým zúčastneným  za účasť 

a zasadnutie OZ ukončila o 20:30  hodine. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Jana Paľová   ......................................... 

 

Overovatelia zápisnice : Janindu Tomáša,  ........................................... 

 

       Geročovú  Ľudmilu ........................................... 

 

 

         ................................................... 

Ľudmila Ďurčáková 

                                                                                                                            Starostka obce 

 

V Bánovciach nad Ondavou, dňa 29. 11. 2024 

 

 

 

 


